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KREKOVA BANKA

TA TEOEi \
tedenski

Č e tr te k , 30 . d e c e m b ra  - E vgen  
P e te k , 31. d e c e m b ra  - S ilv e s te r  
S o b o ta , 1. ja n u a r ja  - novo  le to  
N e d e lja , 2. ja n u a r ja  - M a k a r i j  
P o n e d e lje k , 3 . ja n u a r ja  - G en o v efa  
T orek, 4 . ja n u a r ja  - A n g e la  
S re d a , 5 . ja n u a r ja  - S im eo n

L U N IN E  M E N E
6. ja n u a i ja  o b  19.15 - m la j

kino
B R E Ž IC E : 30 .12 ., 1. in  2.1. (o b  16.30) 

t e r  3. in  4 .1 . (o b  18. u r i)  r is a n i film  T arzan . 
30 .12 . (o b  18. in  20. u r i)  g roz ljiv i film  H iša  
s tra h o v . 1. in  2.1. (o b  18. in  20. u ri)  t e r  3.1. 
(o b  20. u r i)  k o m e d ija  O n a  j e  p ra v a . 4 .1 . (o b
20. u ri)  Z F  Z b o rn ic a .

Č R N O M E L J: 30 .12 . (o b  20. u r i)  in  2.1. 
(o b  18. u ri)  l ju b e z en sk a  d ra m a  S rčn e  ig re .

D O B R E P O L J E : 1.1. (o b  19.30) akcijski 
film A fe ra  T h o m asa  C row na. 2.1. (o b  15. uri 
in 19.30) pusto lovsk i film  Z born ica .

G R O S U P L J E : 30 .12 . (o b  19. u r i)  p u 
sto lovsk i film  Z b o rn ic a .

IVANČNA G O R IC A : 30 .12. (o b  19. u ri) 
akcijsk i film  A fe ra  T h o m a sa  Crovvna.

K O Č E V J E : 2 .1 . ( o b  18. in  2 0 . u r i )  
akcijsk i film  A fe ra  T h o m a s a  C rovvna. 3.1. 
(o b  18. u ri)  p u s to lo v sk i film  Z b o rn ic a .

K R Š K O : 31.12 . in  2.1. (o b  18. u ri)  k o 
m e d ija  D ra g u lj z M ississipp ija.

N O V O  M E S T O : 30.12. (o b  18. u r i)  k o 
m e d ija  B ovvfinger. 30.12. (o b  20. u ri)  g ro z 
ljivi film  G lo b o k a  m o d rin a .

R IB N IC A : 1.1. (o b  21. u ri)  pu s to lo v sk i 
film  Z b o rn ic a .

T R E B N J E :  2 .1 . ( o b  17. u r i )  d r a m a  
Z v e z d n ik i. •

V E L IK E  L A Š Č E : 1.1. (o b  19. u ri)  p u 
sto lo v sk i film  Z b o rn ic a .

film
• DOBRI, UMAZANI, ZLI - predno
voletni trojček

M ik la v ž , B o ž ič e k  in  d e d e k  M ra z  so  
v  d e c e m b r u  o b d a r o v a l i  o b is k o v a lc e  
k in a .  S p o d o b n ih  f ilm o v  ž e l jn o  g le d a l 
s tv o  s o  p r i j e te n o  p re s e n e t i l i  t r i je  a m e 
r iš k i f i lm i, k in e m a to g r a f i j a  t o r e j ,  k i 
r a z s o d n e g a  č lo v e k a  r a z je z i  n a jm a n j  
to l ik o k r a t  k o t  g a  t u d i  ra z v e s e l i .

Z a č e lo  se  j e  p r e r o š k o ,  z  ‘A p o s t o 
lo m ” , f i lm o m , k i p o  p r in c ip u ,  d a  j e  
p r a v z a p r a v  n a m e n s k o  n a p i s a n  z a  
d o lo č e n e g a  ig ra lc a ,  m o č n o  s p o m in ja  
n a  t e a t e r .  In  re s ,  R o b e r t  D u v a ll ,  k i j e  
t a k o  v e lik , d a j e  ž e  z a  ž iv l je n ja  p o s ta l  
n e k a k š e n  m o n u m e n t ,  v  c e r k v e n i h  
k ro g ih  p a  b i m u  re k li  k a r  a p o s to l ,  m o -  
n o lo š k o  p re d s ta v i  z a d n j e  d n i  s a m o z a 
v e s tn e g a  p r id ig a r ja  S o n n y ja . S o n n v  je  
g o re č ,  n e k a t e r i  b i  r e k l i  f a n a t i č e n  p r i 
d ig a r ,  to d a  s le d n je  j e  le  to l ik o , k o l ik o r  
z a  n e k o g a  r e č e m o ,  d a  j e  p o p o ln o m a  
p r e d a n  s v o je m u  d e lu  a li p o k lic u . P o 
te m  k o  m u  ž e n a  č e z  n o č  p o b e g n e  k 
lju b im c u , o d v z a m e  o t r o k e  in  še  c e rk e v  
in  v e r n ik e ,  s e  t i p u  u t r g a .  U d a r e c  z  
“ b e jz b o l”  k ije m  je  z a  l ju b im c a  u s o d e n , 
z a to  S o n n y  z b e ž i  in  n e k je  d a le č  s t r a n  
n a  re v n e m  p o d e ž e l ju  u s ta n o v i  n o v o  
c e r k e v  in  p r id o b i  n o v e  v e rn ik e .  S e v e 
d a  zg o lj p o  z a s lu g i n e v e r je tn e  ž iv lje n j
s k e  e n e r g i je  in  k a r iz m e .  D u v a ll ,  k i j e  
v  s v o ji  b o g a t i  k a r i e r i  im p e r s o n i r a l  
S ta l in a ,  E i c h m a n a ,  E i s e n h o w e r ja  in  
š e  d o lg o  v rs to  a p o k a l ip t ič n ih  ju n a k o v , 
s e  j e  s e v e d a  r e ž i r a l  k a r  s a m .

T r in a js ti b o je v n ik  j e  v e l ik a n s k a , s u 
p e r  d r a g a  1 0 0 -m il i jo n s k a  a k c i ja ,  n a  
p o l  s c i- f i  t r i l e r  z  z a  t a  ž a n r  z a č u d a  k a r  
n e k a j  m e s a  o k o l i  b le š č e č e  k o s t i  p o 
s e b n ih  e f e k to v . V s e b in o  j e  p r is p e v a l  
m o js te r  J u r s k i h  p a r k o v  M ic h a e l  C r i 
c h to n ,  re ž i jo  p a  J o h n  M c T ie r n a n ,  r e 

ž i s e r  f i lm o v  t i p a  U m r i  p o k o n č n o .  
Z a r a d i  n a v z k r iž ja  a v to rs k ih  p o e t ik  s ta  
s n e m a la  d o lg i  d v e  le t i ,  t o d a  s p la č a lo  
s e  j e .  A n to n io  B a n d e r a s  ig r a  iz o b r a 
ž e n e g a  a r a b s k e g a  a r i s t o k r a t a ,  k i  g a  v  
10. s to le t ju  z a r a d i  z a l e z o v a n ja  p o r o 
č e n e  v is o k e  d a m e  k a z e n s k o  iz ž e n e jo  
iz  B a g d a d a ,  t a k r a tn e g a  p o p k a  s v e ta ,  
v  S k a n d in a v i jo ,  m e d  d iv je , p o g a n s k e  
in  ž u r e r s k e  V ik in g e . T o d a  V ik in g e  d e -  
s e t k a j o  n e k a k š n e  p r a z g o d o v i n s k e  
l ju d o ž e r s k e  p o š a s t i .  P r e r o k b a  p ra v i, 
d a  j ih  la h k o  re š i  t r i n a j s t  b o je v n ik o v , 
e d e n  i z m e d  n j ih  p a  n e  s m e  b i t i  d o 
m a č in . F i lm  p r e s e n e č a  z  ž e  d o lg o  n e 
s ta n d a r d n o  p o te z o :  B a n d e r a s  n i s t e 
r e o t i p e n  b a r b a r s k i  A r a b e c ,  te m v e č  
k u l t iv i r a n  m o ž , k i p a d e  m e d  p r im i 
tiv n e  n e p is m e n e  E v r o p e jc e .  S ic e r  p a , 
r e s n ic i  n a  l ju b o ,  v  10 . s to l e t j u  j e  b il 
is la m  z a  E v r o p o  id e a l ,  k i g a  n a  s ta r i  
c e l in i  n is o  m o g li n i t i  d o je t i ,  k a j š e le ,  
d a  b i s e  m u  p r ib l iž a l i .

Z a d n j i  v  t ro j č k u ,  G lo b o k a  m o d r i 
n a ,  j e  s rh l j iv k a  v  s t a r e m  d o b r e m  d o 
b e s e d n e m  p o m e n u ,  k i p o m e n i  tu d i  
v r e š č a n je ,  p o tn e  r o k e ,  z a t i s k a n je  o č i 
in  b e ž a n je  p o d  s e d e ž .  G r e  z a  m o r 
s k e g a  p s a ,  s p o m n i te  se  Z r e l a  in  d e r i 
v a to v ,  k i j e  m u t i r a l  v  n e k a j  g ig a n t 
s k e g a . P e s je  s ic e r  tu d i  s a m  ž r te v  g e n 
s k e g a  in ž e n i r in g a ,  t o d a  v  o s p r e d ju  s o  
k a k o p a k  n je g o v i ta lc i ,  r a z m e s a r je n i  
m o rs k i  b io lo g i  in  ra z n i  d o k to r j i  v  e k s 
p e r im e n ta ln e m  p o d v o d n fe m  la b o r a 
to r i ju .  F i lm  ig ra lc e v  in  ig ra lk  n e  p r e d 
s ta v l ja , t a m  s o  b o lj  z a  š te v i lo , k o t  p a d li  
v  n e e n a k o p r a v n e m  b o ju  s  h i t r o ,  k a n i
b a ls k o  in  in te l ig e n tn o  p o š a s t jo .  K o  v 
m o rs k o  p o s ta jo  t r e š č i t a  t ro p s k i  o r k a n  
in  h e l ik o p te r ,  s e  z a č n e  “ n e  b o j ,  m e s a r 
s k o  k la n je ” , k a j t i  p e s  n i  s a m o  e d e n .  
Z a č u d a  p a  si č lo v e k  k l ju b  s ic e rš n je m u  
s o č u s tv o v a n ju  s  s v o jo  v r s t o  m is l i :  
“ P ra v  j im  j e .  k a j p a  s te  s e  ig ra li  z  m a - 
t e i j o  N a r a v o ! ” D o k to r j i  ta k o  n e  p r i 
d e jo  d o  iz  p r o te in o v  m o ž g a n o v  m o r 
s k e g a  p s a  p r id o b l je n e g a  z d r a v i la  z a  
A lz h e im e r je v o  b o le z e n , z a to  p a  se  p su  
z g o d i jo  k o l in e .

T O M A Ž  B R A T O Ž

Spoštovani og laševalc i  
in poslovni sodelavcil

Med pošto, ki jo prejem amo pred novim letom, je veliko vaših 
iskrenih novoletnih voščil. M ed pošto, ki jo prejemate vi, pa 
ne boste našli voščilnice od D olenjskega lista. Odločili sm o  
se, da bom o nam esto novoletnih voščilnic nakazali

1 0 0 . 0 0 0  tolarjev 
Splošni bolnišnici Novo mesto za projekt dializa 2000 , 

zato vam uspešno 2 0 0 0 . leto  voščim o zdajle in tukajle!

Kolektiv D o len jskeg a  lista

I z d a j a t e l j :  Dolenjski list Novo mesto, d.o.o. D ir e k to r :  Drago Rustja 
U r e d n i š t v o :  Jožico D orniž (v.d. odgovorne urednice), Andrej Bartelj, 
Mirjam Bezek-Jakše, Breda Dušič Gornik, Tanja Jakše Gazvoda, 
Mojca Leskovšek-Svete, Martin Luzar, Milan Markelj, Lidija Murn, 
Pavel Perc in Igor Vidmar
I z h a j a  o b  č e t r t k i h .  Cena izvoda 210 tolarjev; naročnina za 13 izvodov v 4. trimesečju 
2.574 tolarjev, za upokojence 2.314 tolarjev, za pravne osebe 5.148 tolarjev; za 
tujino letno 70 evrov oz. druga valuta r  tej vrednosti. V ceni izvoda oz. naročnini je 
upoštevan 8-odst. DDV.
N a r o č i l a  i n  p i s n e  o d p o v e d i  s p r e j e m a m o  s a m o  s p r v o  š t e v i l k o  v m e s e c u .  

O g l a s i :  Cena 1 cm v stolpcu za  o g la s  fin  m a li oglas pravnih oseb) 2.800 tolarjev 
(v barvi 3.000 tolarjev), na prvi ali zadnji strani 5.600 tolarjev (v barvi 6.000 
tolarjev); za razpis 3.300 tolarjev. V ceni oglasa o i razpisa ni upoštevan 19-odst. DDV. 
Mali oglas do deset besed 1.900 tolarjev, vsaka nadaljnja beseda 190 tolarjev. 
V ceni malega oglasa je  upoštevan 19-odst. DDV.
Ž i r o  r a č u n  p r i  A g e n c i j i  z a  p l a č i ln i  p r o m e t  v  N o v e m  m e s tu :  52100-601-59881. 
T r a n s a k c i j s k i  r a č u n  p r i  D o le n j s k i  b a n k i ,  d .d . ,  N o v o  m e s to :  970-7100-440519.
N a s lo v :  D o le n js k i  l i s t ,  8 0 0 0  N o v o  m e s to , G erm o va  4, p .p . 212.
T e l e f o n i :  uprava 068/39 30 500, v.d. odgovorne urednice 39 30 528, 
propagandna služba 39 30 514. naročniška služba 39 30 508  in  3 9  30 510, 
mali oglasi in osmrtnice 39 30 512, računovodstvo 39 30 504 in  39 30 506. 
T e l e f a k s :  (068) 39 30 540.
E l e k t r o n s k a  p o š t a :  in fo @ d o l- l i s t . s i  I n t e r n e t  h t t p : l l w w w .d o l- l is t .s i  

N e n a r o č e n i h  r o k o p i s o v ,  f o t o g r a f i j  in  d i s k e t  n e  v r a č a m o .

R a č u n a l n i š k i  p r e l o m  in  f i l m i :  D o len jsk i l is t N ovo m esto, d.o.o.
T i s k :  D E L O -T Č R , d.d ., L jub ljana , D una jska  5.

Male oglase
sprejemamo tudi na telefonsko številko

068/39 30 512
Izven delovnega časa lahko mali oglas oddate 

na avtomatski telefonski odzivnik.

Osmrtnice in zahvale
sprejemamo tudi po pošti in na faks številko

068/39 30 540

KMETIJSKI STROJI ZENITNE PONUDBE
SKORAJ NOVO traktorsko kosilnico Gas- 
pardo, hidravlično, širine 175 cm, dvojni rez, 
prodam .3(041)580-723. 4105

KUPIM

PRODAM
K A M EN , p o h o rsk i šk riljavec , n araven , 
različnih barv in debelin, prodajamo. Nudi
mo polaganje kam na in prevoz. 3  in fax: 
(063)754-003 ali (041)621-478. 3748

LES, stenski opaž, bruna, ostrešje, late, talni 
pod, rezan les prodajam o. Nudimo prevoz! 
3  in fax: (063)754-003 ali (041)621-478.

OPAŽ. smrekov, stropni ali talni, in zaključ
ne letve, suhe, prve ali druge klase, prodam. 
Dostava brezplačna! IT  (063)451-082. 3780

N A H R B T N E  K O ŠE in d om ače žgan je 
prodam. 3  (068)89-112. 4083

O PREM O  ZA  FITNES (sobno kolo, vibro- 
ser, m asažno mizo), fantovska in dekliška 
ob lač ila  in je d iln ico  (k o t, m iza, o m ara), 
naravni les, prodam. 3  (068)321-69. 4085

SMUČI ELAN PSX, z vezmi, otroške smuči 
Elan, z vezmi, prodam . 3  (0609)636-393. 

RA ČUN A LN IK  486 D X , s CD  -rom om  in 
zvočniki prodam. IT  (068)24-093. 4089

PEČ STA DLER, za CK, nerab ljeno , p ro 
dam. 3 (068)344-328. 4092

ŠTED ILN IK  KUPPERSBU SCH , s pečico, 
malo rabljen, prodam. 3  (068)52-814. 4094

SUHO SADJE in polhovo mast prodam. 3  
(068)81-075. 4107

PA N C E R JE , št. 39, ugodno  p rodam . 3  
(068)324-377. 4109

SINTESYZER, 100 zvokov, 100 ritmov, sto
jalo, kovček, ugodno prodam . TT (041)230- 
393. 4110

RAZNO
POKOJNINSKE BONE, delnice vseh skla- 
dov in podjetij lahko prodate preko Borzno
posredniške hiše M edvešek Pušnik v M er
cator Centru Novo mesto, 3  (068)393-0262.

ZDRAV 1TELJSTVO Alojz Rodič, s.p., nudi 
odpravo telesnih in duševnih bolečin ter in
formacije o  možnostih izbiranja s konstant
nim razsojanjem. Naročite se na TT (068)81- 
116 ali (041)688-044. 4087

NENA 090 40 80 |
VEDEŽEVANJE -  SVETOVANJE j= 
ASTROLOGIJA -  TAROT! £
NENA KOMERC, d.o.o. -

POSLOVNE PROSTORE. 35 m’, z vpeljano 
trgovino z živili ali za m irno obrt, v okolici 
Novega mesta, ugodno oddam. "B (068)78- 
168. 4088

DIATON IČN O  H A RM O N IK O  za tekmo- 
vanje in dušo poučujem. U  (068)325-118.

SLUŽBO DOBI
V O ZN IK A  E kategorije  v m ednarodnem  
prometu zaposlim. TT (041)689-021. 4096

V TRG O VIN ! M otoroil zaposlimo trgovca. 
•a  (068)371-240. 4111

Zaposlim  čistilko  za čiščenje  
poslovnih prostorov v dopoldan
skem času. Tel.: 068/326-279,041/ 
368-394, 041/643-567.

SI ŽELITE D RUŽBE, potrebujete pogovor, 
nasvet? Pokličite ! O  (090)46-52, 156 SIT/ 
min. 3727

POŠTENA  in pridna 38-letna delavka želi 
spoznati partnerja za resno zvezo. "B (090) 42- 
17. 4098

N AH RBTNO m otorno škropilnico Stihi ali 
podobno kupim. Plačam takoj! B  (068)49- 
717. 4099

MOTORNA VOZILA
G O LF III, letnik 1996, 5V, klima, prodam . 
3(041)720-038. 4103

R 19 1.4 RT letnik 1994, prvi lastnik, prodam. 
3(068)341-166. 4106

Z 101, letn ik  1988, reg istriran  do 6/2000, 
prodam. 3  (068)58-423. 4108

JU G O  45 koral, letnik 1991, rdeč, prodam. 
3(068)84-220 . 4082

R 4, letnik 1990, dobro ohranjen, prodam . 
3  (068)44-505 ali (041)217-945. 4101

POSEST
ISTRSKO  vrs tno  hišo v Pučah. 12 km iz 
K opra, obnov ljeno , de lno  o p rem ljeno , v 
izmeri 100 n r  in 500 nv-dvorišča, prodam za 
170.000 DEM  oz. po dogovoru. 3  (068)75- 
122. 4056

PARCELO, 24 a, z vinogradom in zidanico 
prodam. 3  (0608)4926-515. 4095

ŽIVALI
NEMŠKEGA OVČARJA z rodovnikom , star
ega 5 mesecev, 2-krat cepljenega, prodam 3  
(068)22-019. 4084

BIKCA, starega 8 tednov, šarole, in koruzo 
prodam. Jordan, Ruhna vas 4, Škocjan. 4097

2 KRAVI, simentalko in sivko, ter v devetem 
m esecu  b re jo  te lic o  sivko p ro d am . 3  
(068)71-251. 4100

PRAŠIČA, 100 kg, domača hrana, prodam. 
3 (068)85-839. 4102

TELIČKO simentalko prodam. 3  (0608)41- 
566. - 4104

T E D E N  starega bikca sivca, sim entalca ali 
šarole, kupim. 3  (068)770-027 ali (041)651- 
125. 4093

PRAŠIČA, 120 kg, prodam. 3  (068)73-614.
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FITNISS - SOLARIJ - MASAŽA

V o r a n č e v a  u l i c a  1
(R eg ršk e  k o še n ic e )  

N o v o  m e s t o
Tel.: 0 6 8 /3 2 2 - 8 2 7

S r e č n o  2 0 0 0 .  l e t o !

Srečno in zdravo novo leto  
2000 vam želi

AVTOLIČARSTVO 
Toni Janežič 
Skrovnik 15 
8295 Tržišče
Tel./fax: 0608/80-444  

0609/655-785  
041/833-990

N O V O !
Barvanje tovornih vozil 

in avtobusov.

1 0 7 . 5  MHz UKV
Rožna ulica 39, Kočevje 

tel./fax 061 /855 -666

UGODNA PONUDBA KREDITIRANJA PREBIVALSTVA 
DO 5 LET 

ZA KOMITENTE IN NEKOMITENTE

PE NOVO MESTO, Prešernov trg 1 Tei.: (068) 3 7 1 -9860 
www.krekova-banka.si

jO - -  v  j f a ž O i  č ( o  v ije jr -

KONFEKCIJA JUTRANJKA SEVNICA, d.d. 
Radna 3 
8290 SEVNICA
o b j a v l j a  

JAVNI RAZPIS
z zbiranjem  ponudb za  prodajo neprem ičnin  

1.

2 .
3.

4.

5.

Predmet ponudbe:
Prodaja 2 stanovanj v počitniškem naselju GAJAC, otok Pag 
v skupni izmeri 103,62 m2.
Vsakemu ponudniku bo omogočen ogled predmeta ponudbe. 
Interesenti pošljejo ponudbo na naslov Konfekcija Jutranjka 
Sevnica, d.d., Radna 3, 8290 Sevnica v 10 dneh po objavi v 
časopisu.
Prednost pri izboru bodo imeli ponudniki, ki bodo ponudili 
najugodnejšo ceno ter plačilne pogoje.
Odpiranje ponudb bo komisijsko.
Z najugodnejšim ponudnikom bomo sklenili kupoprodajno 
pogodbo.
Ponudniki bodo o izboru pisno obveščeni.
Prodajalec na podlagi tega razpisa ni dolžan skleniti 
kupoprodajne pogodbe z nobenim od ponudnikov.

Zadruga “RESA”, z.o.o.
Cesta krških žrtev 67 
8270 KRŠKO
r a z p i s u j e  
nasled nja  d e la  in naloge:

1. DIREKTORJA ZADRUGE
Kandidat mora poleg z zakonom  določenih , izpolnjevati še  
naslednje pogoje:
• da ima najmanj V. stopnjo izobrazbe
• najmanj 5 let delovnih izkušenj, od tega 2 leti na vodilnih 

delovnih mestih
• da je s  svojim dosedanjim delom dokazal, da je sposoben  

opravljati razpisana dela
• da je državljan Republike Slovenije in aktivno obvlada 

slovenski jezik
Izbrani kandidat se  imenuje za dobo štirih let in je po poteku 
mandata lahko ponovno imenovan.

2. RAČUNOVODJE
Pogoji:
• najmanj VI. stopnja izobrazbe ekonomske smeri
• najmanj 3 leta delovnih izkušenj na podobnih delih
Dela računovodje se  razpisujejo za dobo 1 leta z možnostjo 
kasnejše zaposlitve za nedoločen čas.
Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev sprejemamo na gornji 
naslov 15 dni od dneva objave. O izbiri bodo kandidati obveščeni 
v roku 10 dni od poteka razpisov.

Na ko liko  časa  bi radi 
plačeva li  naročn ino?

Spoštovani naročniki, z izpolnitvijo spodnjega anketnega lističa lah
ko še zmeraj izrazite željo, na koliko časa bi želeli plačevati naročnino 
za Dolenjski list. Da se ne boste trudili zaman, bomo med tistimi, ki 
bodo pripisali tudi svoj naslov, izžrebali dobitnike za 10 nagrad, in to 
pet povabil na izlet naročnikov Dolenjskega lista ter pet knjig. Izpolnite 
in izrežite torej anketni listič ter ga prilepljenega na dopisnici ali v 
pisemski ovojnici pošljite na naslov Dolenjskega lista, in sicer do jutri, 
31. decembra oz. najkasneje do ponedeljka, 3. januarja 2000.
Za kakšen način plačevanja naročnine se boste odločili, vas bomo 
obvestili v prvi številki prihodnje leto, ko bomo objavili tudi seznam 
nagrajencev. Če se bo večina odločila za polletni način, ne bo nobe
nih ovir, da na izrecno željo posamezni naročniki ne bi mogli plačevati 
naročnine tudi na tri mesece ali celo za vsak mesec posebej, o čemer 
se bodo dogovorili z naročniško službo.

Uprava Dolenjskega lista

--------------------------------------------------------------------- f š
A nketa o načinu  p lačevanja  n aročn in e za D olen jsk i l |St

Naročnino želim  
plačevati (obkrožite):

Moj nuslov (ni obvezen):

na pol 
leta

na tri
mesece

vsak
mesec

A nketn i lis tič  p o š lji te  n a  naslov: D o len jsk i lis t, R000 Novo m esto , G e rm a '11 9 
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Zasebna zobna ordinacija 
Kulaševič Siniša, dr. stom.
Šentrupert

želi vsem svojim pacientom 
srečno novo Četo.

DOLENJSKI LIST
P o leg  k eg l j i šča  
na G erm o v i  6  

v N o v e m  m e s t u
p o s lu j e

P ostreg li v a s  b o d o  s: 
p ica m i
h a m b u r g e r je m  
g ir ic a m i  
p o m fr ito m  
s la d o le d o m  
le d e n o  k avo  
sa d n im i k u p am i 

in raznovrstnimi pijačami.

068/321-878
V a b lje n i!

DOLENJSKI LIST

Srečo 
■v te tu 2000  

želimo  
vsem gostom  
in postovnim  
sodetavceml

NOVO MESTO

Podjetje 
za varovanje prem oženja  

in o seb , d .o.o.
N o v o  m e s to  
S e id lo v a  5  

tel.: 068/325-325 
faks: 068/3917-305 

•

Srečno, 
sploh pa varno 

leto 2000  
želim o vsem .

Novo mesto
Lebanova 24
tel./fax: 068/322-282
tel. 068/342-470
mobitel: 0609/633-553

Prodamo:
• HIŠE: v Novem mestu, Brežicah, 
Krškem, Črnomlju, Metliki, Meniški 
vasi, Šmarjeških Toplicah, Malem 
Vrhu pri Brežicah, Orešju, Žužem
berku, Mokronogu, Semiču, Straži, 
Gor. Vrhpolju, Dol. Brezovici, Škoc
janu, Bučki, Dol. Ponikvah, Ljubljani, 
Domžalah, Cerovem Logu, Treb
njem (okolica);
• STANOVANJA: v Novem mestu, 
Krškem, Črnomlju, Šmarjeških Topli
cah, Smolenji vasi;
• VIKENDE: v Kotu pri Dvoru, Borštu 
pri Ajdovcu, na Bučki, v Gabrju, na 
Sutenskem hribu pri Podbočju, Tol
stem Vrhu, Novi gori nad Stražo, v 
Karteljevem (Poljane), na Trški gori, 
Ruperčvrhu.
• GRADBENE PARCELE: v Mirni 
Peči, Mokronogu, Vrhu pri Šentjer
neju, Grobljah pri Šentjerneju, Šmar
jeških Toplicah, Novem mestu;
• POSLOVNE PROSTORE: v No
vem mestu (Glavni trg, Novi trg, Šol
ski center, Bučna vas), Črnomlju 

'(picerija, diskoteka), Žužemberku;
• KMETIJE: v/Bor. Nemški vasi pri 
Trebnjem, Orešju, na območju Bele 
krajine;
• NAJEM: oddamo poslovne pro
store in stanovanja v Novem mestu.

Oglasite na na sedežu  
podjetja  ali nas pokličite.

Prodajni center podov
PCP PUREBERl
PARKETARSTVO

C . l A D P m
Podjetje  

Adria Mobil
proizvajalec prikolic 

in avtodomov 
želi vsem zaposlenim, 
poslovnim partnerjem 
in ostalim občanom

v letu 2000
veliko osebnih 

in poslovnih uspehov 
ter prijetno preživljanje 

prostega časa.

IZŠLA JE JANUARSKA ŠTEVILKA REVIJE 
E-ŠPORT, MODA, AVTO
Na športnih straneh gostujejo: Moja Suhodolc, Tomaž Humar, 
Matjaž Smodiš, kolesarska ekipa Krka Telekom, brata Hočevar, 
Stanley Reddick, Heinz Gunthardt.
Pišemo o svetovnem tenisu, nogometu, NBA ligi in še  nekaterih 
drugih zanimivih športnih temah.
Na januarskih modnih straneh vas tokrat res ne bo zeblo. Pod 
drobnogledom imamo topla, mehka in udobna zimska oblačila. 
Pišem o o uporabnih zimskih dodatkih, s  tvveedom obujamo 
klasiko in predstavljamo modo minulega stoletja.
O oblikovanju nakita sm o se  pogovarjali z Romi Bukovec.
Na avtomobilskih straneh sm o preizkusili: Opel vectra 2.5 V6 
CDX, Peugeot 3061 .6  break, Renault scenic 2.0 RXE, Mercedes 
benz S 320.
Predstavljam o ponudbo vozil Harley davidson , Ferrari in 
Maserati.
Pišemo še  o: Renault clio športu, Citroen xsari picasso, novi Seat 
cordobi in ibizi in še  drugih zanimivostih, ki dišijo po bencinu. 
Nova januarska številka revije E-ŠPORT, MODA, AVTO vas čaka 
pri vašem prodajalcu časopisov! Prav tako vas že čakajo nove 
zimske KRIŽANKE E-ŠPORT!

Bliža s e  na jlep ii č a s  v  le tu .

Čas, ko se  spominjamo 

preteklosti in pričakujemo 

prihodnost.

Čas, ko se  želja po sreči, 

zdravju in uspehu seli iz 

srca v srce.

Naj se  vsem  nam  in vsakemu 

od nas uresničijo sanje, 

udejanijo želje in izpolnijo 

pričakovanja.

Vesele praznike in srečno novo leto.

I &  KRKK

%
'  /

Z / , .  I

i ;

V o š č i m o  V a m  

v e s e l e  

b o ž i č n e  p r a z n i k e  

i n s r e č n o ,  z d r a v o  

in p o s l o v n o  u s p e š n o  

n o v o  l e t o  2 0 0 0 .  

Ž e l i m o ,  

da bi  t u d i  v p r i h o d n j e  

u s p e š n o  s o d e l o v a l i .

Sveti duh, i /  l o s a  i z r e z l j a n  g o l o b ,  p o v e z a n  /  v r a t i ,  je n e k o č  n a z n a n j a !  p r i h o d  v hi*i

D O L E N J S K A
B A N K A
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Srečno v CeSREČNO

2000
HIDROKSIDI

ALKALUSKIH

KOVIN

KRIVULJA,

KI KAŽE 

ADIABATIČNE 

SPREMEMBE

KRAJ NA 

BRAČU

Foto: M arko  K linc

NEKDANJA

VOTLA

MERA

U U D O -

ŽERSTVO

JUDOVSKI

KRALJ

DRUGI 

PREDSEDNIK 

ZDA (JO H N , 

1735-1826)

DOLENJSKI

LIST

DOLENJSKI

LIST

HRVAŠKO 

LETOVIŠČE 

V ISTRI

V  STARI 

ZAVEZI DEŽELA, 

KI JE SLOVELA 

P O  ZLATU

ODREDBA 
SO D IŠČ A  

USTREZNIM 
O R G A N O M  
ZA PRIJETJE 

O B D O L ŽE N CA

TEOLOŠKI 

IN POLITIČNI 

V O D JA  ŠIITSKIH 

M USLIMANOV

OBLIKA RAZREDNEGA BOJA, 

ŠTRAJK

M O Č N O  

RAZSTRELIVO 

IZ PIKRINSKE 

KISLINE

LESOREŠTVO

SUMA,

SEŠTEVEK

HUNSKI

VLADAR

(■ŠIBA

BOŽJA")

DRŽAVA 

V ZDA

NAPRAVA ZA 
SPREJEMANJE EL. 

M AGNETNIH 
VALOV

OS.ZAIMEK

PRESTOLNICA

JORDANIJE

NAPRAVA ZA 

VSESAVANJE

ITALIJANSKI
NAFTNI

KO NCERN

VRSTA

DETELJE
IME FIN. ATLETA 

NURMiJA

JULIJSKI

H RO ŠČ

O K OSTJE

GLAVE

VOLNENA
TKANINA

MOČVIRSKA

PTICA

STAROSKAN-
DINAVSKI

PO M O RŠČA K

GROZLJIVKA,

SRHLJIVKA

JEZIK BANTU 

ČRNCEV  

V R O D E ZU I

DLAKE NAD 

O Č E S O M

ZN AN I RO M A N  

VLADIMIRJA 

N ABOKOVA

PLESEN 

N A VINU

DRŽA,

VEDENJE
G R. FILOZOF 

(STOIŠKA ŠOLA)

V INDUSKI 

KNJIŽEVNOSTI 

LEGENDA 

O  INKARNACIJI 

BUDE

M IRN O

SOŽITJE

PRIPRAVA ZA 

RAZENJE

IZLOČEK 

U STNIH ŽLEZ

SVETOPISEMSKI

PREROK

M UZA

LJUBEZENSKE

LIRIKE

NAČRT,

OSNUTEK

PRISTAŠ

ARIJANSTVA

STIL POPULARNE 

GLASBE IN PLES

IVAN

MINATTI

AVTOR:
JOŽE
UDIR

VOJAK

TEH NIČN IH

ODDELK O V

REKA NA 

D OLENJSKEM 

(DESNI 

PRITOK SAVE)

LEŽEČA
PISAVA

SLOVESEN 
POLJSKI PLES

KAR TVORI 
FU N K CIO N A LN C 

C ELO TO

IZBIRA 
MED DVEMA 

M O Ž N O ST IM A

PRISTOJBINA 

ZA O D V O Z  

SMETI

IME PESNIKA 

ZAJCA

JAPONSKI

DROBIŽ

PTICA

UJEDA

PALEOAZIJSKO 

LJUDSTVO 

N A  JA PONSKEM

M ED N AR OD N A  

KRATICA 

ZA INŽENIRJA

TEHNIČNI
POKLIC

ZATOČIŠČE

RDEČE ALI 
O R A N Ž N O  

RASTL. BARVILO

VELEBLA

G O V N IC A

KILOGRAM

MILEJŠE

ODVAJALO

KOSITER

G R. MIT. 

SO N Č N A  

DEŽELA NA 

V ZH O D U

MARKO

ILEŠIČ

MANJŠE

NASELJE

LATINSKI

PESNIK

(■ANALI")

PO ŠK OD BA

TKIVA

Novoletna 
nagradna križanka

Pred durmi je tolikanj pričakovano leto 2000 in 
četudi je prazničnih dni zgolj za ščepec, smo 
pripravili celostransko nagradno križanko. Kdor jo 
bo pravilno izpolnjeno poslal na naslov uredništva 
Dolenjskega lista (Novo mesto, Germova 4, p.p. 
212) vključno do petka, 7. januarja 2000, mu žreb 
lahko nakloni eno od naslednjih nagrad:

1. nagrada -  50.000 tolarjev
2. nagrada -  30.000 tolarjev
3. nagrada -  20.000 tolarjev
4. do 10. nagrada -  knjiga

Reševalci naj na kuverto, v kateri bodo poslali rešitev, 
napišejo oznako “Novoletna nagradna križanka", svoj 
naslov pa pripišejo na beli rob križanke, ki jo bomo 
uporabili kot kupon pri žrebanju.
Vse dobro v letu 2000 vam želi vaš zvesti

DOLENJSKI LIST j
 : 1

DATI K O M U  ' 

KAJ VLAST ZA 

D O G O V O R JE N O  

C E N O

RAHLA

NAPETOST

STEBRA

EGIPČANSKI 

B O G  S O N C A

ZLITINA 

ŽELEZA 

IN NIKLJA

G ORSKI HRBET

KAR
N A PO LNJUJE
N O TRA NJO ST

ČESA

PROMETNA

PO T

SREČNO

2000

SLADKO PECIVO 
IZ BELJAKOV 

("POLJUB")

BRIT. O T O K  V 
IRSKEM M O RJU

PRISTOJBINA 

N A MITNICI

VRSTA

AMERIŠKE

KUKAVICE

D U H  UMRLEGA 

PREDNIKA 

PRI STARIH 

SLOVANIH


